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به جای جنگ و دعوا از فوتبال لذت ببرید
بازیکنان تیم ملی اســپانیا 
در لحظه ورود دســته جمعی 
راهروی  به  سوئیس  بازیکنان 
رختکــن، تونلی نصف و نیمه 
تشکیل دادند و به تشویق آنها 
پرداختند.  ســوئیس می رفت دوباره در یورو شگفتی ساز شود. وقتی بوسکتس 
ستاره خط میانی اسپانیا، بعد از هدر دادن ضربه پنالتی مغموم بود، هرگز تصور 
نمی کرد در ادامه اینگونه ورق به نفع شــان بازگردد. فوتبال اما همین است. شما 
از یــک دقیقه بعدش خبر ندارید، مخصوصا اگر ضربات پنالتی باشــد. در کمال 
ناباوری اســپانیایی ها، تیم ملی سوئیس پنالتی هایش را یکی یکی خراب کرد تا 
سند حذف خود را امضا کند. بازیکنان این تیم بعد از بازی حسی شبیه به حس 
بوســکتس را داشتند. آنها با جام خداحافظی کردند اما حتی این لحظه تلخ هم 
نکته شیرینی در دل خود داشت. بازیکنان تیم ملی اسپانیا در لحظه ورود دسته 
جمعی بازیکنان ســوئیس به راهروی رختکن، تونلی نصف و نیمه تشکیل دادند 
و به تشــویق آنها پرداختند. نقطه عطف بازی شب گذشته، دقیقا همین اتفاق 
بود. یکی از زیبای های فوتبال که نمی توان آن را به خوبی توضیح داد. بی شــک 
هر انســانی با دیدن این صحنه، دچار حس  خاصی می شــود. تیم برنده از تیم 
بازنده غافل نشده. تیم برنده خودش را جای تیم بازنده قرارداده. بازیکنان اسپانیا 
می دانســتند سوئیسی ها چه حالی دارند. شادی خود را ول کردند تا برای بدرقه 
آنها از جام چنین تونلی تشــکیل دهند. فوتبــال یعنی این. فوتبال یعنی صلح. 
رفاقت. فوتبال یعنی لذت طرفداران. در ایران خودمان اما به جای اینکه بیشــتر 
از فوتبال لذت ببریم، ذهن مان مشــغول درگیری هاست. همه به هم کار دارند. 
همه درباره هم اظهارنظر می کنند. فوتبالیســت ها دشمن شده اند. مربیان علیه 
هم حرف می زنند. باشــگاهها در کار هم دخالت می کنند. همه به هم می پرند. 
هیچکس نیســت که تیم بازنده را تشــویق کند بلکه ترجیح می دهند یک لگد 
هم برای بدرقه شــان حواله کنند. طرفداران دشمنی را به جای دوستی ترجیح 
داده اند. آنها جرات می کنند با نارنجک به اتوبوس در حال حرکت بزنند، فارغ از 
اینکه فکر کنند آیا ممکن است چند انسان از بین برود یا نه؟ هواداران همدیگر را 
کتک می کنند. برای هم صندلی می شکنند. قمه می کشند. چوب می آورند. آجر 
پرت می کنند و ناخواسته تصویری زشت از فوتبال می سازند. فضای مجازی شده 
محفلی برای فحاشــی به خانواده هم.  نمی دانیم ما که دم از اخلاق و معرفت و 
پهلوانی و انسان دوستی می زنیم، در این زمانه عجیب ممکن است روزی به قبل 

برگردیم؟ به روزگاری که فوتبال مان اینقدر زشت نبود؟
منبع:خبرآنلاین

حکم رئیس فدراسیون بین المللی اسکی برای نظریان
اسکی  رئیس فدراســیون 
زمســتانی  ورزش هــای  و 
ایــران به عضویــت کارگروه 
فدراسیون  برنامه های  توسعه 
درآمد.  اســکی  بین المللــی 
به گــزارش ایرنا و بــا اعلام 
فدراسیون اسکی و ورزش های 
الیاش«  »یوهان  زمســتانی، 
رئیس فدراســیون بین المللی اســکی )FIS( در حکمی »عباس نظریان« را به 
عضویت کارگروه توســعه برنامه های این فدراسیون بین المللی )FDP( درآورد. 
کارگروه توسعه برنامه های فدراسیون بین المللی اسکی مستقیما از سوی ریاست 
این فدراسیون بین المللی انتخاب شده  و قرار است در این کارگروه به ارائه برنامه ها 
و راهکارهایی از قبیل برگزاری کمپ های تمرینی، توســعه زیرساخت ها، اعزام 
مربیان به دوره های مختلف و دیگر برنامه ها برای توســعه اسکی جهان پرداخته 
شود. این برای نخستین بار است که یک ایرانی به صورت مستقیم از سوی رئیس 
فدراســیون بین المللی اســکی به عضویت این نهاد بین المللی درمی آید. هلند، 
روســیه، دانمارک، صربستان، پرتغال، کره جنوبی، آرژانتین، بوسنی و هرزگوین، 

قزاقستان و آفریقای جنوبی دیگر اعضای این کارگروه هستند.

ایران، نایب قهرمان فیتنس چلنج جهان  
فیتنس چلنج  ملــی  تیم 
ایران با کســب عنــوان نایب 
قهرمانــی بازی هــای جهانی 
اســپانیا تاریخ سازی کرد. به 
نقل از فدراســیون بدنسازی 
و پرورش اندام، در اولین روز 
بازی های جهانی اسپانیا، تیم 
ملی فیتنــس ایران در بخش 
تیمی رشته فیتنس چلنچ با حضور چهار ورزشکار به مصاف پنج تیم دیگر شرکت 
کننده در این رقابت ها رفت و عنوان دوم مسابقات فیتنس تیمی بازی های جهانی 
اســپانیا را از آن خود ســاخت. محمد مهام، پیام حسن نژاد، امیر غلامزادگان و 
وحید حنیفه لو ملی پوشان ایران در مسابقات فیتنس چلنج بودند و با وجود آن 
که به دلیل تأخیر در صدور ویزا مســتقیم از فرودگاه به محل برگزاری مسابقه 
رفتند، اما در پایان عنوان نایب قهرمانی را از آن خود ساختند. تیم فیتنس چلنج 

اسلواکی عنوان قهرمانی را به خود اختصاص داد

پزشکان برای اعزام جهانفکریان تصمیم می گیرند  
قطعی شــدن اعزام پریسا 
جهانفکریــان، ملــی پــوش 
وزنــه بــرداری بانــوان ایران 
بــه المپیــک در گــرو نظر 
پزشکان اســت. پزشکان برای 
اعــزام جهانفکریــان تصمیم 
می گیرندبه گزارش خبرگزاری 
صدا و ســیما؛ در پی تغییرات 
در فهرست نفرات حاضر در دسته فوق سنگین وزنه برداری بانوان المپیک توکیو، 
فدراسیون جهانی اعلام داشت که پریسا جهانفکریان سهمیه حضور در این رقابت ها 
را به دســت آورده است. در این راستا، وی برای حضور در این رویداد، آمادگی در 
چهارچوب سیاســت های ضددوپینگ ابلاغ شده توسط وزارت ورزش و جوانان را 
دارد، امــا آنچه تردید هایی را برای این اعزام ایجاد کرده، اقدام جهانفکریان جهت 
مداوای مصدومیتش بود. وی اخیرا و با توجه به پایان روند کسب سهمیه المپیک 
توکیو جراحی را برای حل مشــکلش داشت تا بتواند در آینده با آمادگی کامل در 
مســابقات شرکت کند.  با توجه به کسب سهمیه کنونی، باید تیم پزشکی اظهار 
نظر نهایی را داشــته باشند که با توجه به روند درمانی جهانفکریان، امکان حضور 
در این بازی ها برای وی وجود دارد یا خیر. نکته  قابل تامل اینجاست که این بانوی 
وزنــه برداری در مصاحبه ای گفته بود: من مصدوم بودم و پس از انتقاد هایی که از 
فدراســیون انجام دادم به کمیته انضباطی احضار شدم و گفتند چرا از فدراسیون 
انتقاد کردی، در آن جلسه تهدیدم کردند و گفتند محرومت می کنیم و حتی به من 
نگفتند که من شانس کسب سهمیه المپیک را دارم و فردای آن جلسه من دستم 
را عمل کردم در صورتی که می توانستم با همین وضعیتم در المپیک حاضر شوم و 

در حال حاضر دیگر هیچ شانسی ندارم و المپیک را از دست دادم.

آلکنو پدیده والیبال را خط زد
لیست  در  بردیا ســعادت 
تیم ملی جــای ینــدارد.  به 
گزارش خبرگزاری خبرآنلاین؛ 
لیست 12 نفره بازیکنان تیم 
ملی ایران برای المپیک توکیو 
2021 اعلام شد و در این بین 
خبری از بردیا سعادت یکی از 
پدیده ها در رقابت های لیگ 
ملت های والیبال نیســت. لیست تیم ملی به شــرح زیر است. پاسورها: سعید 
معروف، جواد کریمی  قدرتیزنها: میلاد عبادی پور، میثم صالحی، امیرحسین 
اســفندیار، مهدی مرندی  سرعتیزنها: محمد موسوی، مسعود غلامی، علی 
اصغر مجرد پشــتخطزنها: امیر غفور، صابر کاظمی  لیبرو: آرمان صالحی 
البته خوش خبر سرپرســت تیم ملی اعلام کرد لیست اعلام شده لیست نهایی 

نیست ولی بعید به نظر می رسد آلکنو تغییر چندانی در آن ایجاد کند.

یادداشت

اخبارکوتاه

صحبت هــای آلکنو در لیگ ملت هــای والیبال هنگام 
وقت استراحت در رسانه مختلف والیبالی بازتاب داشت. 

سایت ورزشــی لهستان در گزارشــی به صحبت های 
عجیب ســرمربیان والیبال هنگام وقت استراحت پرداخته 
که در این لیست نام ولادیمیر آلکنو سرمربی والیبال ایران 
دیده می شود. آلکنو که هدایت ایران را در لیگ ملت های 
والیبال 2021 همراه داشــت، صحبت هایش هنگام وقت 
استراحت سوژه رسانه های ایتالیایی و لهستانی شده است. 

در این گزارش آمده است: 
ســرمربی روس بعد از هدایت تیــم ملی والیبال ایران 
گفت: می خواهم به جای پرداختن به پیشــرفت جسمی 
ملی پوشــان والیبــال ایران، روی ذهنیــت بازیکنان کار 
کنــم و نگرش آنها را تغییر دهــم. این کار آلکنو در زمان 
مســابقات لیگ ملت ها در ریمینی مشهود بود. آلکنو در 
طــول وقت های اســتراحت هنگام بازی ها بــه بازیکنان 
نکات جالبی را گوشــزد می کرد. بــه عنوان مثال هنگام 
وقت اســتراحت در یک بازی آلکنــو به میثم صالحی که 
عملکردش خوب نبود، گفت: آیا خســته شــده ای؟ منم 
مانند شــما با همان هواپیما به این مسابقات آمده ام! در 

بــازی دیگر که ایران مقابل بلغارســتان قرار گرفته بود و 
ملی پوشــان والیبال چند امتیاز متوالی را از دست دادند، 

آلکنو با عصبانیت تمام به امیرحسن اسفندیار گفت: شاید 
بهتر خواهد بود که این مسابقه را از تلویزیون تماشا کنی! 

پس از این صحبت ها،  جوان 22 ســاله ایران تحت تاثیر 
قرار گرفته و پس از بازگشت به زمین بازی خوبی را ارائه 
داد. باتوجه به پیروزی ایران و موفقیت کسب شده به نظر 
می رسید که صحبت های آلکنو جواب داده است. یا حتی 
در بازی ایران مقابل استرالیا که با بازی ضعیف و شکست 
ملی پوشــان ایران همراه بود یکی از مربیان لهســتان با 
توماس توتولو )دســتیار آلکنو( تماس داشته و تمایل به 
همکاری با یکی از بازیکنان ایران در فصل آینده در لیگ 
لهســتان را درخواست می کند که توتولو در پاسخ به آن 
می گوید: اگر ملی پوشان ایران مسابقه ای مانند استرالیا 
را تکرار کننــد، آلکنو آنها را می کشــد! در بازی ایران با 
لهســتان و در ست سوم این رقابت درحالی که ایران 2 بر 
صفر از حریف عقب افتاده بود ملی پوشان توپ های پشت 
ســر هم را از دســت داده که این موضوع با واکنش تند 
آلکنو همراه بود. آلکنو با عصبانیت به ملی پوشــان فریاد 
می زند: خجالت نمی کشــید؟ خانواده هایتان این بازی را 
می بینند! در وقت استراحت بعدی این سرمربی روس به 
یکی از بازیکنان اشــاره می کند و می گوید که این ملی 

پوش در تیمش ویروس است!

عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال درباره قرعه تیم ملی 
در دور نهایی رقابتهای انتخابی جام جهانی تاکید کرد اینکه 
تیم های همگروهمان را آسان تلقی کنیم، کاری کاملا اشتباه 
و به دور از واقعیت های فوتبال است. این چند روز در برخی 
رسانه ها دیدم و شنیدم که برخی از دوستان، تیم ملی را از 
پیش صعود کرده قلمداد کردند که این موضوع به نظر من 

اشتباه است.
به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، سید میرشاد 
ماجــدی در ابتدا گفت: پس از صعود مقتدرانه ای که به دور 
نهایی مسابقات انتخابی جام جهانی در آسیا داشتیم، قرعه 
تیم ملی در مسابقات مرحله نهایی مشخص شد. باتوجه به 
شروع مسابقات از یازدهم شهریورماه بار دیگر باید حمایت 
ملی را در این زمان باقیمانده از تیم ملی داشــته باشــیم، 

چراکه برخلاف تصور عموم، گروه آسانی نداریم.
عضو هیات رئیســه فدراسیون فوتبال تصریح کرد: ما در 
گروهی قرارداریم که شــاید تیم های با نام بزرگ در آن قرار 
نگرفته اســت، اما هرکدام از آنها می توانند در زمین مسابقه 
برای ما کاملا مشکل ســاز ظاهر شوند. تیم کره جنوبی که 
برای همه ما شــناخته شده اســت و جدای از اسم و رسم 
خاصی که در ســطح قاره دارد، همیشه تیم خطرناک، قابل 
احترام و با تاکتیکی بوده اســت و بــه عنوان تیم اول گروه 
هشتم راهی این مرحله شده است. ضمن اینکه در بازی های 

دور قبل، با کره ای مواجه بودیم که پوست انداخته و زهردار 
بازی می کند. وی ادامه داد: تیم ســوریه نیز سرگروه گروه 
اول مســابقات شد و در همه بازی هایش با همه توان ظاهر 
می شــود. عراق که وضعیتی کاملا روشن برای ما دارد و در 
مرحلــه قبل به مصاف هم رفتیــم و خصوصیات اخلاقی و 
فنی آنها را کاملا می شناســیم. این تیم بسیار زهر دار است 
و خاطرات مسابقات جام ملتهای 2015 هنوز در ذهن همه 
ایرانی ها باقی است. امارات تیمی مملو از امکاناتی است که 
در جام ملتهای قبلی همانند تیم ملی کشــورمان تا مرحله 
نیمه نهایی مسابقات جام ملتهای آسیا پیش رفت. لبنان نیز 
در گروه هشتم پس از کره جنوبی در رده دوم قرار گرفت و 

راهی مسابقات مرحله سوم شده است.
ماجــدی افزود: بــه نظرم اینکــه بخواهیــم تیم های 
همگروهمان را آســان تلقی کنیم، کاری کاملا اشتباه و به 
دور از واقعیت های فوتبال اســت. نام ها در فوتبال روز دنیا 
کافی نیستند و عملکرد تیمی مهمترین مسئله است که آن 
هم در داخل زمین مسابقه مشخص می شود. زمان زیادی تا 
آغاز باقی نیست و باید با تجمیع همه امکانات و حمایت های 
لازم، مانند کاری که در دور قبلی مســابقات انجام شد، به 

پیشواز رقابتهای مرحله سوم برویم.
رئیس کمیته جوانان ضمن اعلام زمان برگزاری جلســه 
آتی هیات رئیسه فدراسیون از تعیین کادرفنی تیم فوتبال 

نونهالان خبر داد و گفت: باتوجه به لزوم مشــخص شــدن 
کادرفنی و آغاز تمرینات تیم نونهالان، پس از بررسی چند 
گزینه سید وحید امیری را به عنوان سرمبی این تیم درنظر 
داریم و با تحلیل و بررســی این نوبت از اردوی نونهالان، در 
جلسه بعدی هیات رئیسه فدراسیون که بیستم تیرماه برگزار 

می شود، در این خصوص تابع تصمیم اعضای هیات رئیسه 
هستیم و فکر می کنم باتوجه به سابقه و عملکرد کادرفنی 
مورد نظر این موضوع تصویب خواهد شد و در صورت لزوم 
برای آغاز برنامه ریزی ها، تا دریافت نظرات کادرفنی به شکل 

موقت کار را پیش خواهیم برد.

ماجــرای واگذاری یکی از ســاختمان های 
شهرداری تهران به فدراسیون فوتبال از اتفاقات 
جنجالی اخیر بود که در شورای شهر با وجود 
مخالفــت برخــی از اعضــا در نهایت تصویب 
شــد. به گزارش خبرنگار ورزشــی خبرگزاری 
تسنیم، پس از توقیف ســاختمان فدراسیون 
فوتبال توســط شســتا به دلیل عدم پرداخت 
بدهــی حاصل از قــرارداد مــارک ویلموتس؛ 
رئیس جدید فدراســیون فوتبال جلساتی را با 
شــهردار تهران برگزار کرد و پس از آن گفته 
شــد که شــهاب الدین عزیزی خادم از پیروز 
حناچی درخواست کرده یک ملک مناسب به 
ایــن مجموعه در مدت کوتاه باقیمانده از دوره 

مدیریت شهری اختصاص دهد.
شهرداری که بدون موافقت شورا نمی تواند 
نســبت به واگذاری املاک بدون انجام مراحل 
و تشــریفات قانونی اقدام کند لایحه واگذاری 
یکی از املاک واقع در مناطق شمالی تهران با 
پلاک ثبتی 1313 و 1312 را به صحن شورای 
شهر برد و با وجود مخالفت تعدادی از اعضای 
شــورای پنجم و در غیاب برخی دیگر از اعضا، 

در نهایت با 10 رأی موافق به تصویب رسید.
قرار اســت این ملک بدون انجام تشریفات 
قانونی واگذاری املاک شهرداری با مجوز ویژه 
شــورای شهر پنجم به صورت 25 درصد نقد و 
اقساط پنج ســاله به فدراسیون فوتبال واگذار 
شــود تا به این شکل بخشی از خسارت ناشی 
از قرارداد مارک ویلموتــس بلژیکی و توقیف 

ساختمان فعلی فدراسیون جبران شود.  
دلیلمخالفتاعضایشورایشهر

چیست؟
در این بین اما برخی از اعضای فعلی شورای 
شــهر با لایحه ارائه شده از جانب شهردار برای 

کمک به فدراسیون فوتبال مخالف هستند.
علی اعطا سخنگوی شورای شهر و یکی از 
مخالفان جدی این لایحــه می گوید: »چرا در 

این جلســات پایانی و با این سرعت همکاران 
در شــهرداری می خواهنــد مجوزهایــی که 
شبهه برانگیز است را از شورای شهر بگیرند؟ این 
موضوع برای دریافت مجوز ترک تشریفات برای 
فروش است و می خواهند مزایده برگزار نشود 
و با شرایط خاص ملکی را به فدراسیون فوتبال 
بدهنــد. با چه منطق و توجیهی می خواهیم با 
فوریت، امتیاز ویژه ای از طریق صحن شــورای 
شــهر به یک مجموعه بدهیم؟« بهاره آروین 
دیگر عضو شــورای شــهر در مخالفت با یک  
فوریت لایحه مجوز فروش و به عنوان مخالف 
دوم ایــن لایحه می گویــد: »کاری که در ماه 
آخر فعالیت در حال انجام است مصداقی برای 
بذل و بخشــش منابع شهر است و نه با منطق 
اصلاح طلبی جور درمی آیــد نه با هیچ منطق 
دیگری. نقد من به عملکرد شهرداری است. با 
وجود اینکه شورای پنجم شورای شفافی است 
و نقطه  ســیاهی در کارنامه خود ندارد، اما این 
دومین معامله ای است که در این ماه به صورت 
فوریت دار از سوی شــهرداری به صحن آورده 

می شود و چنین رویه ای قابل نقد است.«
محسن هاشــمی رئیس شــورای شهر به 
صحبت هــای آروین مبنی بر بذل و بخشــش 
در پایان دوره پنجم واکنش نشــان می دهد و 
یادآور می شود: »اینکه در پایان دوره می گویید 
به بذل و بخشش افتادیم، اصلا این گونه نیست. 
می دانید که همین الان هم یک ورزشــگاه در 
اختیار اســتقلال و یک ورزشــگاه در اختیار 
پرسپولیس اســت. برای فدراســیون فوتبال 
اتفاق ویژه ای افتاده و دچار بحران مالی شده و 
بدهکار هم هستند و این مسئله مطرح نیست. 
این لایحه طبیعی و از طریق شهرداری تهران 

به شورا آمده است.«
افشــین حبیب زاده دیگر عضو شورای شهر 
در واکنش به صحبت های مطرح  شــده در پی 
بررسی این لایحه چنین گفته است: »مواردی 

اینجا مطرح می شود که تمام کارکرد چهارساله 
شــورا را زیــر ســؤال می بــرد. ارزش املاک 
شــهرداری که برای فروش آورده چقدر است؟ 
از این شفاف تر که ملکی با این ارزش را آورده و 
می گوید اعضای شورا نظر دهند. مگر به خاطر 
یک دستمال قیصریه را آتش می زنند؟ فوریت 
این لایحه پرحاشیه هم با رأی پایین به تصویب 

می رسد.«
تعجیلشهرداریدرماههایآخر

فعالیت
موضــوع قــرارداد ویلموتس و خســارت 
فدراســیون فوتبال مسئله جدیدی نیست که 
مرتبط به هفته ها یا ماه های اخیر باشد اما چرا 
شــهرداری تهران در این مقطع خاص چنین 
تصمیمی گرفته و این لایحه را با وجود مخالفت 

اعضای شورا به صحن ارجاع می دهد؟
با توجــه به اتمــام دوره فعالیت شــورا و 
شــهردار فعلی تهران در تابستان سال جاری و 
ملاقات های اخیر رئیس فدراســیون و شهردار 
تهــران در دفتر شــهرداری و دیدار خصوصی 
در ضیافت مرکز ملی فوتبال، اعضای شورا در 
خصوص اصرار شهرداری بر انجام این واگذاری 

با ابهامات زیادی مواجه هستند.
از ســوی دیگر اعضای جدید شورای شهر 
که پــس از ورود به شــورا در انتخابات اخیر 
برای تصدی مسئولیت مدیریت شهری تهران 
آماده می شــوند نیز به اینگونــه واگذاری های 
غیر معمول و خارج از روال همیشگی معترض 

هستند.  
ناصر امانی عضو شــورای ششم شهر تهران 
که به تازگی و پــس از انتخابات 28 خرداد به 
شورا راه یافته در این خصوص عنوان می کند: 
»لایحه جنجالــی واگذاری ملک شــهرداری 
تهران فدراســیون فوتبال که با سوء مدیریت 
مدیران وابسته به دولت فعلی به ورشکستگی 
افتاده با تسهیلات 5 ساله مطرح شده که حتی 

از جانب اعضای شــورای فعلی شهر هم مورد 
اعتراض قرار گرفته اســت. لایحه ای را تصویب 
کرده اند که یک ملک را به فدراســیون فوتبال 
به صورت خاص و بدون رعایت تشریفات لازم 
واگذار کنند تا خسارت ناشی از قرارداد با یک 

مربی خارجی جبران شود؟ 
آیــا این اقدام عام المنفعه اســت یا حاصل 
ملاقات های سیاسی و ســفارش شهردار وقت 
تهران آ ن هم در حالی که خود اعضای شــورا 
می گویند با تاکید شهردار این لایحه به صحن 
شورا رسیده اســت؟ واگذاری ملک شهرداری 
در ایــن مقطع که پایان کار شــورا و مدیریت 
شهری فعلی اســت ابهامات قابل توجهی دارد 
که باید به آن رســیدگی شود. اگر قصد کمک 
و حمایت داشتند چرا در هفته های پایانی و با 
وجود مخالفت تعدادی از اعضای شورا دست به 

چنین اقدامی زده اند؟«
دردسریجدیدبرای
فدراسیونفوتبال؟

در ضرورت حل مشکلات فعلی فدراسیون 
فوتبال که ناشــی از قــرارداد مارک ویلموتس 
بوده و همچنان ادامه خواهد داشــت، تردیدی 
وجــود ندارد اما برای حل این مشــکلات باید 
از روش ها و ابزارهای قانونی اســتفاده شــود. 
به طور مثال واگذاری یا در اختیار گذاشــتن 
زمین های وزارت ورزش در مجموعه آزادی به 

فدراسیون های ورزشی از جمله اقدامات مفید و 
تاثیرگذاری بوده که همواره مورد حمایت قرار 
گرفته اما واگذاری یک ملک ارزشــمند متعلق 
به شــهرداری تهران آن هــم در مناطق ویژه 
شمال شهر برای جبران خسارت قرارداد مارک 
ویلموتس و با اســتفاده از لابی های سیاسی و 
بدون رعایت تشریفات مرسوم و متداول قانونی 
نه تنها مشکلی از فدراسیون حل نخواهد کرد 
بلکه با توجه به مخالفت های مطرح شــده در 
روزهای گذشته پس از ورود اعضای جدید شورا 
و انتخاب شهردار جدید تهران مشکلات تازه ای 

به دردسرهای قبلی فدراسیون اضافه می کند.
بــدون تردیــد بخــش قابل توجهــی از 
شهروندان هم راضی به واگذار املاک ارزشمند 
تهران به یک فدراســیون خاص و با تسهیلات 
ومســاعدت های ویــژه نیســتند در حالی که 
بســیاری از مراکز و نهادهای عام المنفعه مثل 
خانه های سالمندان، مراکز نگهداری از کودکان 
سرپرست یا حتی معلولان در سطح پایتخت با 
مشکلات عدیده در زمینه تامین ملک مناسب 
مواجه هستند اما با سفارش ویژه شهردار تهران 
قادر به ارائه چنین لایحه ای برای واگذاری یک 
ملک ارزشمند با اقساط 5 ساله نبوده و نیستند. 
باید دیــد در نهایــت با توجه بــه میزان 
اعتراض هــای وارده در ماجــرای واگذاری این 

ملک چه اتفاقاتی رخ خواهد داد.

صحبت های عجیب و شنیده نشده آلکنو در لیگ ملت های والیبال

اعلام نام سرمربی جدید تیم فوتبال نونهالان

 ماجدی: با تجمیع امکانات و حمایت ها باید به پیشواز مرحله نهایی مسابقات انتخابی برویم  

ماجرای جنجالی واگذاری ساختمان شهرداری به فدراسیون فوتبال با سفارش شهردار

 جبران خسارت ویلموتس یا دردسر جدید برای فوتبال؟

ســرمربی تیم فوتبال تراکتور در گفت وگویی به تشریح 
وضعیت تراکتور پرداخت. 

به گزارش برنا، تمرین دیروز تیم زیر نظر فیروز کریمی در 

استادیوم اختصاصی باشگاه برگزار شد. 
سرمربی تیم تراکتور که این روزها سرحال تر از همیشه 
در حال آماده سازی تیمش است، در گفت وگویی به تشریح 

وضعیت تراکتور پرداخت.
ازوضعیتتیمشروعکنیم؛تمریناتخوبپیش

میرود؟
خدا را شکر پس از پیروزی که مقابل ذوب آهن داشتیم، 
تیم از نظر روحی هم پیشــرفت خوبی کرده و تمرینات با 
نشــاط و منظمی هم انجام دادیم.علاوه بر مســائل فنی و 
تاکتیکی، از نظر روحی و روانی نیز با بچه ها کار می کنیم.من 
پیش از دیدار مقابل ذوب آهن تنها یک جلسه با تیم تمرین 
داشتم و تأثیر همان تمرین را هم دیدید که ما توانستیم از 
گل زده خود محافظت کنیم و سه امتیاز را بگیریم. پیش از 
این نیز گفتم که حداقل باید 10 جلسه تمرینی با تیم داشته 
باشم که در روزهای گذشته یک سوم این جلسات تمرینی را 
پشت سر گذاشته ایم و در ادامه نیز با تمرینات فشرده تلاش 

می کنیم تیم را به سطح ایده آل و مدنظرمان برسانیم.
سهشنبهبااستقلالبازیخواهیدداشت؛نظرتان

درموردایندیدارچیست؟
در هفته های پایانی همه بازی ها سخت می شوند و دیدار 
مقابل استقلال هم از این قاعده مستثنی نیست. به هرحال 
هواداران تراکتور کــری خاصی با تیم های پایتخت دارند و 

همیشه می خواهند که تیم شان مقابل آنها پیروز شود. 

تعدادغایبانتراکتوردرایندیدارهمزیاداست.
چهبرنامهایبرایاینموضوعدارید؟

به تیمم کاملًا ایمان دارم و با همین دســتان خالی مان 
کار را پیــش خواهم برد. مصدومیــت و محرومیت، توجیه 
عدم نتیجه گیری نیست و با تمام توان به مصافِ رقبای مان 
خواهیم رفت.ان شاءالله در دیدار مقابل استقلال با دعای خیر 
هواداران وارد زمین می شویم و جایگزین بضاعت اندک ما، 

دعای خیر طرفداران مان است.
اینروزهارقباتادندانمسلحهستندامادستان

فیروزِکریمیکاملًاخالیاست.
در دیدار هفته گذشته هم با دستِ خالی به میدان رفتیم 
و ترکیبی نصفه و نیمه در اختیار داشتیم اما مقابل استقلال 
حتی نصفِ آن نصفه و نیمه را هم نداریم و تعداد غایبان مان 
بیشتر شده اســت. از تیم مدنظر من برای ترکیب تراکتور 
بیش از 8 نفر حضور ندارند. البته این مســائلی که گفتم به 
هیچ عنوان بهانه نیست. ما به جوانان اعتقاد ویژه ای داریم و 
مقابل استقلال هم به دنبال ارائه یک بازی تماشاگرپسند و 
همراه با کسب نتیجه خواهیم بود. باشگاه بر روی بازیکنان 
جوان ســرمایه گذاری کرده و این یک نگاه بلندمدت برای 

تراکتور به حساب می آید.

فیروز کریمی: مصدومیت و محرومیت، توجیه عدم نتیجه گیری نیست

هواداران تراکتور کری خاصی با تیم های پایتخت دارند

سعیداکبری


